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Keressük értékeinket, mert együtt lenni jó 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

A fórum 14 óra kezdéssel lett meghirdetve. A fórumon a közösségfejlesztő kollégán kívül 7 

dóci lakos vett részt, köztük Polgármester úr is. A fórum célja az volt, hogy átbeszéljük és 

értékeljük azt, hogy az eddigi akciók mennyire kapcsolódnak a Cselekvési tervben 

meghatározott célokhoz, valamint milyen javaslatokat tudunk még beleszőni. 

 

Átbeszélésre került a kézműves foglalkozás, hogy milyen létszámú részvevővel és milyen 

sikere volt. A megbeszélés 1,5 órásig tartott, melynek a polgármesteri hivatal nagyterme adott 

helyet. Megállapítottuk, hogy szükség van olyan események rendezésére, ahol csak 

gyermekek és kamaszok vannak Fontos részei a közösségnek, valamint mindig építhetünk a 

nyitottságukra, és kreativitásukra. Érezniük kell, hogy ők is a közösség részei. 

Ilyen kifejezetten számukra tervezett akciókat igyekezni fogunk évente legalább 1-2 

alkalommal meghirdetni. 

 



 


